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Närvarande: 

Pasi Kallio 

Henry Fredén  

Kerstin Hollertz 

Lars S. Karlsson  

Carina Larsson 

Kerstin Lindqvist 

Micael Svensson 

 

Plats: Bridgelokalen 

 

§1. Mötets öppnande 

Ordförande Pasi Kallio hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

§2. Val av sekreterare och justerare 

Kerstin Hollertz utsågs till sekreterare och Carina Larsson till justerare. 

 

§3.  Godkännande och uppföljning av föregående protokoll nr 13 

Merparten av föreslagna åtgärder har genomförts. Bland annat: 

- Tv-abonnemang är tecknat och tv:n i lokalen fungerar 

- Fyra skärmar för resultatredovisning och timer fungerar 

- Instruktioner för spelledarens ansvarsområden har tagits fram 

- Planeras för att Röda Korset ska ge utbildning i hjärt-lungräddning i början av 2022 

  

Beslutades: 

- Föregående protokoll nr 13 godkänns. 

 

§4 Ekonomi 

Henry Fredén redogjorde för intäkter och kostnader senaste månaden. Ekonomin på Örebridgen är 

fortsatt stabil. Vi har bland annat fått bra inkomster av att arrangera Allsvenskan och hyra ut till 

Magic. Allt fler gamla medlemmar har kommit tillbaka efter uppehållet under pandemin. 

 

Två juniorer har begärt bidrag till ett riksläger för juniorer i Varberg. 

 

Beslutades: 

- Att bevilja 700 kr/person för deltagande i riksläger för juniorer. 

 

§5. Corona 

Bordskryssen är nu nedmonterade. I en skriftlig information på entrédörrarna vädjar styrelsen till alla 

spelare att fortsätta vara försiktiga, inte komma till lokalen om man känner sig sjuk, samt vara 

fullvaccinerade. 

 

§6. Lokalen 

Städning och caféverksamhet fungerar för närvarande bra. 
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§7 Tävlingar och kurser 

Tävlingar 

Den uppskjutna tävlingen i Allsvenskan division III blir 13 november. 

Live Bridge Cup ska förläggas till söndagskvällar. 

Silvertävlingar planeras till tre torsdagskvällar i november. 

Jultävlingen blir 11 december, kl. 11 – 15, max 50 par med medlemskap i Örebridgen. Klubben 

kommer att bjuda på spel, julsmörgås och julklapp. 

Dambridge planeras efter årsskiftet. 

 

Utbildningar 

Avstämning gällande spelledare under utbildning. Några är färdigutbildade och kommer att få 

arvode. Andra fortsätter sin praktik och får frikuponger året ut. 

 

Fortsättningskursen steg 2 är slutförd. Micael Svensson kommer från och med 3 november leda 

övningsspel. 

 

Ny nybörjarkurs och eventuell fortsättningskurs planeras till mars 2022. Det kan bli aktuellt att byta 

till en mer modern och pedagogisk kurslitteratur. 

 

Micael Svensson är tillfrågad av ÖLBF och har ställt sig positiv till att vara kursledare för 

ruterutbildning på tre platser i länet. 

 

 

§8 Övriga frågor 

Förbundsstyrelsen för ÖLBF har bett om synpunkter på några frågor inför en workshop 21 november. 

Styrelsen avstår från att svara. 

Örebridgen har nästa år 30-årsjubileum. Vi planerar för att tillsätta en festkommitté som får i 

uppdrag att arrangera en fest. 

Förslag på att skänka några fribiljetter till en kommande bridgeresa där många medlemmar deltar.  

Beslutades: 

Att skänka sex fribiljetter till prisbordet på bridgeresan. 

 

§9 Nästa möte 
Nästa möte blir tisdagen 7 december kl. 17.00 

 

 

§10 Avslutning 

Ordförande tackade styrelsen och avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet: Ordförande:  Justeras: 

 

 

/Kerstin Hollertz/ /Pasi Kallio/  /Carina Larsson/ 


